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Dotyczy: Podatku Belki 

W ostatnich kilku latach złożyłem 2 petycje do Ministra Finansów w sprawie 
podatku Belki czyli od zysków kapitałowych. 

W wyniku wymiany dokumentów uzyskałem pewną wiedzę na bazie której chciałbym 
zaproponować następujące, tymczasowe rozwiązanie: 

Pan Jarosław Szatański, Dyrektor Departamentu Podatków Dochodowych w piśmie 
(znak sprawy DD2.056.6.2023) z dnia 22 czerwca 2023 roku) poinformował mnie 
że wpływy z opodatkowania przychodów z kapitałów pieniężnych w ostatnich latach 
wahały się od około 3 mld zł. za rok 2016 do około 5,75 mld zł. za rok 2022. 

Kwota wolna do odpisania od podatku zapisana w dokumencie pt „sto konkretów na pierwsze 
100 dni"wynosi 100 tys. zł. PROPONUJĘ aby tymczasowo wprowadzić tą kwotę ALE 
(tak jak to jest w Belgii) tylko dla tych którzy udowodnią legalne źródło pochodzenia 
pieniędzy (bez spekulacji). Sądzę że ograniczy to zakres stosowania tego odpisu o około dwie 
trzecie. Tak więc powyższe kwoty zmaleją odpowiednio do 1 mld i 1,917 mld złotych. 

Oczywiście obywatele pamiętają o tym że Prezes Rady Ministrów, Pan Donald Tusk 
wprowadzając podatek Belki TWIERDZIŁ że będzie on obowiązywać chwilowo. 
Dlatego wielu ludzi oczekuje że docelowo zostanie on zniesiony CAŁKOWICIE, 
a słów należy dotrzymywać. 
Było tak przecież do roku 2002. 

Rozwój rynku kapitałowego w Polsce przyniesie wiele korzyści a w tym: 
a- budowa długoterminowego kapitału Polaków 
b- zwiększenie skali oszczędności w gospodarce 
c- budowa kultury oszczędzania 
d- upowszechnienie w społeczeństwie korzyści z inwestowania w instrumenty długoterminowe. 

Na koniec chciałbym dodać że zależy mi aby ta kwota wolna dotyczyła wszystkich rodzajów 
obligacji korporacyjnych. 

Łączę wyrazy szacunku 


